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Närvarande representanter för följande tomter: 

7002, 7007, 7009, 7014, 7016, 7019, 7020, 7021, 7022, 7023, 7024, 7025, 7026, 7029, 7030, 

7032, 7036, 7038, 7042, 7044, 7059, 7064, 7065, 7066, 7070, 7071, 7077, 7079, 7082, 7085, 

7089, 7091, 7092, 7094, 7095, 7097, 7098, 7099, 7103, 7109, 7110, 7112, 7114, 7115, 7121, 

7122, 7123, 7125, 7128, 7131, 7135, 7140, 7146, 7147, 7150, 7151, 7152, 7153, 7157, 7164. 

 

Ordföranden Christer Nordlund hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2005 

och förklarade mötet öppnat. 

 

1. Till mötesordförande valdes Dennis Ohlsson, 7020. 

 

2. Tidigare utskickat förslag till dagordning justeras enligt följande: skall följa gällande 

stadga, punkt 1 tom 6 enligt utskick 

punkt 7. Fastställande av budget, årsavgift, ev. extra avgifter samt kassaredovisning. 

punkt 8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

punkt 9. Bestämmande av arvode för styrelseledamöter o revisorer samt ev. övriga 

funktionärer. 

punkt 10. Fastställande av verksamhetsplan samt årsmötets instruktioner till styrelsen. 

punkt 11 t. o. m punkt 19 enligt tidigare utskick 

punkt 20 under punkt 10 

punkt 21 t. o. m punkt 23 enligt tidigare utskick 

 

3. Röstlängden justerades enligt uppropsförteckning. Fullmakt uppvisades före mötet 

för tomt nr 7002 samt 7038. 

 

4. Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst: brev, anslag på anslagstavla samt 

hemsida. 

 

5. Till justeringsmän jämte rösträknare valdes: Yvonne Andersson 7109 samt Maj-Lis 

Widell 7121. 

 

6. Styrelsens förvaltningsberättelse, ordförande Christer Nordlund läste upp 

förvaltningsberättelsen, denna skall justeras enligt följande Per-Erik Persson vice 

ordförande avgick 040726, Christer Nordlund suppleant väljs som vice ordförande 

040821. 

Carl-Erik Hylander läste upp revisionsberättelsen och att ett revisions PM har 

upprättats till styrelsen för åtgärd/anpassning till dagens stadga. Denna godkändes. 

 

7. Vid fastställande av budget för kommande verksamhetsår röstade mötet för en 

höjning av festkommitténs budget till 12 000 kronor. 

Mötet röstade att budgeten för vägar inte skall höjas, ligga kvar enligt förslag 35 000. 

Årsavgift oförändrad dvs. 1 800:-.  

 

8. På förslag av revisorerna beviljades styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

9. Beslut att styrelseledamöter skall befrias från årsavgift. Festkommittén erhåller ett 

arvode på 1 800:- vilket fördelas inom kommittén. Årsmötet röstade avslag på förslaget 

att revisorerna skall erhålla arvode. 



10. Styrelsen fick i uppdrag att arbeta vidare enligt tidigare. 

 

11. Till ordförande på ett år val av Christer Nordlund, 7021. 

 

12. Till vice ordförande på ett år nyval av Jan Karlsson, 7157. 

 

13. Till kassör på två år, nyval Per Wikström, 7065. 

 

14. Till styrelseledamot på ett år omval Bjarne Persson, 7077. 

 

15. Till styrelsesuppleanter på ett år nyval: L. Karlsson, 7112 samt B. Augustsson, 7164. 

 

16. Till  valberedningskommitté på ett år, nyval: Clary Bergqvist, 7063, Ulla-Britt 

Barkman, 7066, Lars Karlsson, 7112 (sammankallande) samt B. Augustsson, 7164 

suppleant. 

 

17. Till revisorer på ett år omval Carl-Erik Hylander, 7023,  nyval John Arne Persson, 

7160 samt nyval Peter Thyrén ,7123 suppleant. 

 

18. Festkommitté på ett år, omval E. Thyrén 7123 , samt A. Liljendahl, 7072. 

 

19. Till representanter i Kalvhagsvägens vägförening på ett år, omval B. Olofsson, 7128, 

nyval Lars Karlsson, 7112. 

 

20. Tre motioner hade inkommit. motion från 7115, ang saltning av vägar, anser det 

nödvändigt med saltning. 

Motion från 7152 även denna ang saltning av vägar, då det blir kraftig dammbildning 

blir det otrevligt att vistas på området. 

Styrelsen har kontaktat sakkunniga vilka rekommendera saltning på våren, årsmötet 

antog detta och under 2006 kommer saltning att ske under maj månad.  

Motion från 7032, angående rekommendation att efter kl 18-19 fre- lör-samt söndagar ej 

använda motordrivan redskap.  Skrivs in i ”hej o välkommen till Grönslätt”, efter kl 19. 

 

21. övriga frågor: *Kontaktpersoner för Badvikens vänner avsäger sig sitt uppdrag, 

återlämnar nyckel till vägpollare mot badviken. 

*Bragevägen är i behov av förbättring efter vägarbete. Styrelsen kontaktar ansvarig.  

*Hundägare bör se efter sina hundar så att dessa ej skäller o springer efter 

förbipasserande. Hundägare skall hålla rent efter sin hund. 

*Byggnormerna är olika för övre- o nedre området inom Grönslätt, önska om att dessa 

blir lika.  Styrelsen i kontakt med stadsarkitektkontoret. 

*Förslag att bjuda in stadsarkitekt och vägansvarig inom Sölvesborgs kommun. 

*Ett antal rör ligger utanför 7131, styrelsen undersökning vem som är ägare. 

*Karta på anslagstavla är felvänd, styrelsen undersöker detta. 

 

22. Ordföranden tackade mötet för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet:  Justeras: 


